

注意：
請於 **2019 年 9 月 30 日** 前回覆

IMPORTANT

Please complete and return by
30 September 2019 the latest

香港身份證副本回條
Reply Slip of Copy of Hong Kong Identity Card

學則規定學生註冊的姓名必須以香港身份證內所載為準，請將身份證副本貼於下列方格內。
現時仍未領有香港身份證之同學，請於註冊後一個月內提交一份副本予研究院。

According to the University regulations, students are required to register in the name as appeared on his/her HKID Card. Please affix a copy of your HKID Card onto the following box. For students who have not yet obtained a HKID Card, please submit a copy to the Graduate School Office **within 1 month** from their registration.

課程 (英文) Programme (in English) _____ in _____
(Degree) (Programme)

修讀方式 Time Basis 全日制 Full-time 兼讀制 Part-time

學號 Student I.D. No. _____



收集個人資料聲明

1. 此表格所收集的資料將用以辦理學生註冊，並保留於檔案內，所提供的資料於無需保留時將全部銷毀。
2. 如在遞交此表格後要查閱或改正個人資料，請聯絡研究院：電話：3943 8976；電郵：gradschool@cuhk.edu.hk。
3. 學生就讀於香港中文大學期間所申報或被收集之個人資料，均可由香港中文大學與各教學及行政部門持有、轉告及用於審核、聯絡、行政及策劃之用途。
- Personal Information Collection Statement:**
1. The personal data provided on this form will be used for the purpose of student registration and will be retained in student files. All information provided, when no longer required, will be destroyed.
2. For correction of or access to the personal data after submission of this form, please contact the Graduate School at 3943 8976 or email to gradschool@cuhk.edu.hk.
3. Data collected from or generated by students during their studies at CUHK may be held by/transferred to any department/ administrative units within CUHK as management information to facilitate verifications, communication, operations and planning.